
 1 

Zápis z jednání Finančního výboru ZHMP konaného 26. 3. 2012  
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny: přítomno 7 z 9 členů výboru a tajemník výboru. 
 
Omluveni: doc. Ing. Z. Tůma, Petr Šimůnek 
 
Hosté: doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. – primátor hl. m. Prahy, Ing. P. Paneš, Ph.D. – 
vedoucí odd. PRM MHMP, David Dohnal - DP hl. m. Prahy a.s.,  zástupci sdělovacích 
prostředků a veřejnost 
 
Zahájení:    14.05 hod. 
Ukončení:  14.45 hod. 
 
Výbor je usnášeníschopný. 
 
Jednání řídila: místopředsedkyně FV ZHMP Ing. Marie Kousalíková 
 
Úvod 
 
Místopředsedkyně FV ZHMP Ing. M. Kousalíková přivítala přítomné a konstatovala, že  
FV ZHMP je usnášeníschopný. Ověřovatelem zápisu byl stanoven JUDr. P. Hulinský, Ph.D. 
 
Schválení programu 
 
Místopředsedkyně FV ZHMP Ing. M. Kousalíková vyzvala přítomné k připomínkám a 
případnému doplnění programu. Program byl bez připomínek, proto nechala odhlasovat 
schválení navrženého programu jednání FV ZHMP. 
 
Hlasování č. 1: všichni pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
I. Schválení zápisu z minulého jednání FV ZHMP  
 
Místopředsedkyně FV ZHMP Ing. M. Kousalíková přistoupila k prvnímu bodu a vyzvala 
přítomné k připomínkám a doplnění k zápisu z minulého jednání. Vzhledem k tomu, že byl 
tento bod bez připomínek, dala hlasovat o schválení zápisu z minulého jednání. 
 
Hlasování č. 2: všichni pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
II. K návrhu na přijetí 1. tranše z úvěru od EIB  
 
Místopředsedkyně FV ZHMP Ing. M. Kousalíková krátce uvedla bod a předala slovo doc. 
MUDr. B. Svobodovi, CSc. – primátorovi hl. m. Prahy.  Ten představil FV ZHMP 
podmínky tranše a blíže seznámil přítomné s celým materiálem. Místopředsedkyně FV 
ZHMP Ing. M. Kousalíková poděkovala a předala slovo zástupci DP hl. m. Prahy a.s., ten 
seznámil FV ZHMP s celým vývojem a financováním trasy metra A.  
 
Místopředsedkyně FV ZHMP Ing. M. Kousalíková poděkovala za úvod a otevřela diskuzi. 
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Do diskuze se zapojil JUDr. P. Hulinský, Ph.D, který prezentoval svou podporu navrženému 
materiálu. 
Vzhledem k tomu že se nikdo další do diskuze nepřihlásil, dala místopředsedkyně FV 
ZHMP Ing. M. Kousalíková hlasovat o usnesení: 
 
 
1. FV ZHMP doporučuje ZHMP schválit přijetí první tranše úvěru od EIB ve výši 3 mld. 

Kč, účelově vázanou na výstavbu prodloužení trasy metra A do Motola. 

 

Hlasování č. 3: všichni pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
 
III. K požadavkům MČ HMP na ponechání nevyčerpaných účelových prostředků 
poskytnutých z rozpočtu HMP  
 
Místopředsedkyně FV ZHMP Ing. M. Kousalíková uvedla bod a předala slovo 
předkladateli doc. MUDr. B. Svobodovi, CSc. – primátorovi hl. m. Prahy.  Ten seznámil 
přítomné s genezí předkládaného materiálu. Zdůraznil požadavek MČ Praha Běchovice na 
převod prostředků určených na výstavbu hasičské stanice Běchovice na OMI MHMP.  
 
Do diskuze se postupně přihlásili:  A. Vlásenková, JUDr. P. Hulinský, Ph.D., doc. MUDr. 
B. Svoboda, CSc. – primátor hl. m. Prahy, místopředsedkyně FV ZHMP Ing. M. 
Kousalíková. 
 
Byla diskutována nutnost hlídání účelovosti a následná kontrola dotací poskytnutých od hl. m. 
Prahy. Byla také vyjadřována podpora předloženému materiálu. Byly předkládány jednotlivé 
osobní zkušenosti. Na závěr pak doc. MUDr. B. Svoboda, CSc. – primátor hl. m. Prahy 
vyjádřil připravenost k prověření účelovostí dotací. 
 
Po vyčerpání diskuze dala místopředsedkyně FV ZHMP Ing. M. Kousalíková hlasovat o 
usnesení: 
 
2. FV ZHMP doporučuje ZHMP schválit ponechání nedočerpaných finančních 

prostředků MČ hl. m. Prahy z let minulých do roku 2012 v podobě tisku předloženého 

do ZHMP. 

 

Hlasování č. 4: 6 pro, 0 proti, zdržel hlasování 1 – návrh byl přijat 
 
 
IV. Různé  
 
Místopředsedkyně FV ZHMP Ing. M. Kousalíková otevřela bod a informovala FV ZHMP, 
že rezerva pro MČ hl. m. Prahy bude projednána na dubnovém jednání ZHMP. Dále pak 
informovala FV ZHMP o vývoji problematiky KCP a.s. s tím, že úhrada závazků, tedy úroky 
z emise obligací budou na základě dohody mezi hl. m. Prahou a MF ČR, uhrazeny MF ČR 
v požadovaném termínu. Do ZHMP bude předložena informace.  
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Do diskuze se přihlásil JUDr. P. Hulinský, Ph.D., který vyjádřil podporu a krátce shrnul 
vývoj situace v KCP a.s.  
 
Protože se nikdo další nepřihlásil, poděkovala místopředsedkyně FV ZHMP Ing. M. 
Kousalíková všem přítomným za účast a ukončila jednání FV ZHMP. 
 
Po ukončení jednání FV ZHMP se přihlásila do bodu „různé“ pí. Šenarová zástupkyně OS 
ZNB, s žádostí o vystoupení. 
 
Místopředsedkyně FV ZHMP Ing. M. Kousalíková vyhověla její žádosti a udělila pí. 
Šenarové slovo. Ta představila jak činnost OS ZNB, tak kroky, které OS ZNB provedlo 
v případě velkých dopravních staveb na území hl. m. Prahy. 
 
Dále položila několik otázek jako: 

• Kolik bylo MHMP vydáno za služby právním kancelářím. 
• Kolik má MHMP právníků a to jak na odborech, tak v odboru právním. 
• Kdo na MHMP odborně sleduje rozpočty velkých dopravních staveb. 
• Jakým způsobem se kontrolují v prostředí MHMP procenta zisku u jednotlivých 

nejmarkantnějších firem v případě dopravních staveb. 
• Kolik MHMP vydal za rok 2011 a kolik je plánováno finančních prostředků na 

květinovou výzdobu v prostorách Nové radnice na rok 2012. 
 

Místopředsedkyně FV ZHMP Ing. M. Kousalíková poděkovala za dotazy a sdělila pí. 
Šenarové zástupkyni OS ZNB, že její příspěvek byl zaznamenán. Poděkovala všem 
přítomným za účast a podruhé ukončila jednání FV ZHMP. 

 
 
 
 

Ing. Marie Kousalíková 
místopředsedkyně FV ZHMP 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: Ing. M. Bernášek - ROZ MHMP 
Odsouhlasila: Ing. Z. Javornická - ROZ MHMP 
 
Ověřil: JUDr. P. Hulinský, Ph.D. 


